
  Zápisnica zo zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva obce Svederník, 

konaného dňa 13.11.2024 

 
Prítomní poslanci:  Ing. Martina Dianišková, Ing. Peter Zajac, Ing. Roman Ďuračík, Ing. Pavol 

Králik a Ing. Eva Chrustová 

 

Prítomní pracovníci obce:    Ing. Elena Šuteková – hlavný kontrolór obce  

                                                 p. Mája Babišová – zamestnanec obce – zapisovateľka 

 

 Prítomní hostia: Mária Hrčeková 

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický privítal na riadnom zasadnutí OZ obce Svederník všetkých 

prítomných a skonštatoval, že OZ je spôsobilé rokovať a je schopné uznášať sa, nakoľko v čase 

otvorenia zasadnutia OZ boli prítomní  5 poslanci.  

 

 

a/  starosta obce určil:  

➢ zapisovateľku – p. Máju Babišovú 

➢ overovateľov zápisnice – Ing. Evu Chrustovú a Ing. Martinu Dianiškovú 

b/  do návrhovej komisie bol zvolený Ing. Roman Ďuračík 

 

K bodu 2/ Schválenie programu rokovania OZ 

1. Starosta obce predložil poslancom OZ Návrh programu rokovania podľa pozvánky zo dňa 

06.11.2024. Poslanci pristúpili k hlasovaniu a schválili program rokovania ako celok bez 

doplňujúcich a pozmeňujúcich poslaneckých návrhov, čo bolo jednohlasne schválené a rokovanie 

sa riadilo programom rokovania nasledovne:   

 

 

1.    Otvorenie zasadnutia 

       a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

       b) voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania OZ 

3. Úprava rozpočtu - rozpočtové opatrenie č.7/2024 

4. Prenájom majetku obce Svederník 

5. Rôzne  

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie   

8. Záver 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 3/  Úprava rozpočtu - rozpočtové opatrenie č.7/2024 

 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ doručené vopred. 

 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický predložil návrh rozpočtového opatrenia č.7/2024, ktoré 

vypracovala ekonómka obce pani Božena Kocianová. 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Svederníku schválilo dňa 14.12.2023 uznesením č. 46/2023 

Programový rozpočet na roky 2024-2026, ktorý bol zostavený na rok 2024 ako prebytkový  

v príjmovej časti vo výške 986 327,00 € vo výdavkovej časti vo výške 940 921,63 €.  

 

Rozpočtovým opatrením číslo 7/2024 dochádza k zmenám v príjmovej aj výdavkovej časti rozpočtu. 

 

Rozpočtovým opatrením č. 7/2024 došlo k nasledovným zmenám programového rozpočtu 

 

Plánované  rozpočtové    príjmy  v   roku   2024 vo  výške 1 180 056,96 € boli upravené na        1 219 

556,96 €. 

Plánované  rozpočtové výdavky v  roku  2024 vo  výške   1 135 284,63 € boli upravené na 

1 130 784,63 €. Hospodárenie celkom prebytok vo výške + 88 772,33 €.                            

 

Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 7/2024 

 

 

K bodu 4/  Prenájom majetku obce Svederník 

 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ doručené vopred. 

 

Zámer prenajať nebytové priestory v KD v miestnej časti Svederník bol zverejnený na webovom sídle 

obce Svederník. 

 

V tomto bode programu  starosta obce pripomenul poslancom OZ, že dňa 18.09.2024 poslanci OZ 

schválili rozhodnutím číslo 52/2024 dočasnú prebytočnosť majetku obce a Zámer prenajať majetok 

obce nebytový priestor v KD vo Svederníku – v súlade s § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí, podľa prípadu hodného osobitného zreteľa v nadväznosti na Čl. 6 ods. 3 písm. a) 

a písm. d) Zásad hospodárenia s majetkom obce Svederník podľa prípadu hodného osobitného 

zreteľa, ktorý spočíva v tom, že ani po 2 kolách VOS na prenájom nebytových priestorov v KD vo 

Svederníku nebol priestor prenajatý a teda VOS nebola úspešná a jedná sa o malú výmeru a s nízkou 

hodnotou a to max. do 200 m². 

 

Následne rozobrali situáciu, že pri nebytových priestoroch v KD, ktoré majú byť predmetom 

prenájmu nie je možné merať spotrebu energií, z čoho vyplynula požiadavka zabezpečiť podružné 

meranie energií s dôrazom na hospodárnosť a efektívnosť a adresnosť spotrebovaných energií aby sa 

predišlo možným nezrovnalostiam.  

 

Na záver poslanci upresnili podmienky prenájmu a zhodli sa na uzneseniach na prenájom nebytových 

priestorov pre spoločnosti:  

 

a) VALZAM, s.r.o. so sídlom Zárieč-Keblov 103 v zastúpení pánom Michalom Dejom nebytové 

priestory v kultúrnom dome v priestoroch bývalej predajne Želka o výmere 20 m² v miestnej 

časti Svederník za podmienok určených nájomnou zmluvou za cenu 110,00 € mesačne plus 

spotrebovaná energia nameraná na základe podružného merania. Nájomná zmluva bude platná 

od 01.12.2024 na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace. 



 

b) SOFTWORK, s.r.o. so sídlom Divinka 47 v zastúpení pánom Tomášom Matejčíkom nebytové 

priestory v kultúrnom dome v priestoroch bývalého obecného úradu o výmere 26,50 m² v 

miestnej časti Svederník za podmienok určených nájomnou zmluvou za cenu 80,00 € mesačne 

plus spotrebovaná energia vyúčtovaná na základe podružného merania. Nájomná zmluva bude 

platná od 01.12.2024 na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace. 

 

Poslanci OZ schválili prenájom nebytových priestorov v KD vo Svederníku   

a) spoločnosti VALZAM,s.r.o  od 01.12.2024  na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 

mesiace za podmienok určených nájomnou zmluvou, podľa prípadu osobitného zreteľa. 

b) spoločnosti SOFTWORK, s.r.o. od 01.12.2024  na dobu neurčitú s výpovednou lehotou  3 

mesiace za podmienok určených nájomnou zmluvou, podľa prípadu osobitného zreteľa. 

 

 

 

 

K bodu 5/  Rôzne 

 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický informoval o :  

1. žiadosti  neziskovej organizácie Juventas, n.o. so sídlom Pivovarská 3, Žilina na rok 2025 o 

poskytnutie finančných prostriedkov  na záujmové voľnočasové vzdelávanie detí s trvalým 

pobytom na území obce Svederník v počte 7 detí.  

2. žiadosti o zákonnú  dotáciu na mzdy a prevádzku školského zariadenia z rozpočtu obce Svederník 

na rok 2025 od Rímskokatolíckej cirkvi, Žilinskej diecézy so sídlom na ulici J.Kalinčiaka 1 

v Žiline, pre 4 žiakov s trvalým pobytom v obci Svederník vo výške 240,00 € - 60,00€/ žiak. 

Finančné prostriedky budú použité na využite voľného času žiakov. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva si uvedomujú aké  dôležité je pre deti, aby  svoj voľný čas trávili 

zmysluplne a svoje talenty rozvíjali po všetkých stránkach. Investícia do detí je vždy tou najlepšou 

investíciou a aj z toho dôvodu sa rozhodli podporiť tieto aktivity z normatívu, ktorý obec dostáva 

v rámci podielových daní do rozpočtu obce.  

 

Poslanci OZ schválili žiadosť : 

1) neziskovej organizácie Juventas, n.o. so sídlom Pivovarská 3, Žilina vo výške 60,00 € / dieťa 

v celkovej výške 420,00 € a sumu príspevku zapracovať do programového rozpočtu obce 

Svederník na rok 2025   

2) o  zákonnú dotáciu pre Rímskokatolícku cirkev Žilinská diecéza, J. Kalinčiaka 1, Žilina vo výške 

60,00 €/ žiak v celkovej výške  240,00 € a sumu príspevku zapracovať do programového  rozpočtu 

obce Svederník na rok 2025 

  

 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický informoval poslancov OZ o : 

 

✓ Zmene financovania materských škôl, ktoré budú od januára 2025  financované inou formou 

prídelu finančných prostriedkov zo štátneho rozpočtu SR 

✓ Kontrole z Okresného úradu Žilina, odbor životného prostredia na ČOV v miestnej časti Lipová 

Alej, ktorá bude prešetrovať podnet pána Mariána Časnochu 

✓ Zapojení obce Svederník do výzvy Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR do projektu 

detských inkluzívnych  ihrísk v obci Svederník, kde by bolo možné v prípade, že obec Svederník 

uspeje v tejto výzve,  získať dotáciu až do výšky 50 000,00 €. Podmienkou je 10% spoluúčasť 

obce.  

✓ Zámere vybudovať malé detské ihrisko v miestnej časti Keblov   



✓ Objednávke  vypracovania pasportu miestnych komunikácií vo vlastníctve obce, ktorý zhotoví 

spoločnosť T-Mapy, s.r.o. 

✓ Pripravovanej kolaudácii prístupovej cesty k IBV Štepnica 

✓ Kolaudácii chodníka k IBV Podháj a OÚ, ktorý bude skolaudovaný do konca novembra 2024 

✓ Príprave VZN o miestnom poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady na území obce 

Svederník 

✓ Príprave VZN o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole 

✓ Príprave Katarínskej zábavy, ktorá sa uskutoční 23.11.2024 

✓ Akcii - 7.12.2024 príde ako už tradične Mikuláš na voze ťahanom koníkmi so sladkou nádielkou 

pre deti do 12 rokov 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informácie starostu obce Svederník Mgr. Romana Lisického   

 

 

 

K bodu 6/  Diskusia 

 

• Poslankyňa Ing. Eva Chrusová poukázala v súvislosti s prichádzajúcou zimou a s tým spojenou 

údržbou miestnych komunikácii na nežiadúce parkovanie motorových vozidiel, ktoré budú 

prekážať pri činnostiach spojené so zimnou údržbou miestnych komunikácii.  

 

Starosta obce prisľúbil upozornenie občanov na túto skutočnosť formou oznamu v miestnom 

rozhlase a tiež zaslaním SMS správ.  

 

 

• Poslankyňa Ing. Eva Chrustová sa zaujímala aj o odstránenie vraku osobného motorového 

vozidla, ktorý sa nachádza pri kanáli Váhu medzi miestnou časťou Marček  a miestnou 

časťou  Svederník v poli bližšie  k miestnej časti Svederník. 

 

Starosta obce podal informáciu, že v spolupráci s Policajným zborom SR identifikovali majiteľa 

vozidla. Ten zašle súhlas a splnomocnenie na odstránenie vraku osobného motorového vozidla 

a uhradí náklady spojené s jeho likvidáciou. 

 

 

• Poslanec Ing. Roman Ďuračík sa zaujímal ako bude vyriešené osvetlenie novovybudovaného 

chodníka k IBV Podháj. 

 

Starosta informoval poslancov OZ, že  v trase chodníka je ochranné pásmo vedenia vysokého 

napätia a nie je možné  osadenie klasických stĺpov verejného osvetlenia, preto bude potrebné 

hľadať alternatívne riešenie na osvetlenie chodníka. 

 

 

                      

 

K bodu 7/ Návrh na uznesenie  

 

Člen návrhovej komisie Ing. Roman Ďuračík prečítal všetky návrhy uznesení, ktoré boli prijaté na  

zasadnutí obecného zastupiteľstva a vyzval prítomných, či nebol opomenutý žiaden bod na ktorý 

bolo potrebné prijať uznesenie. Prítomní sa zhodli, že na všetky rozhodujúce skutočnosti boli prijaté 

uznesenia.   

 

 



 

 

K bodu 8/ Záver 

 

Nakoľko bol vyčerpaný posledný bod programu zasadnutia OZ, starosta obce Mgr. Roman Lisický 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Vo Svederníku dňa 13.11.2024 

Zapísala: Mája Babišová                                                    ........................................................... 

 

 

 

 

Zápisnicu overili: 

 

 

Ing. Eva Chrustová                                                             ............................................................ 

  

                                                                   
Ing. Martina Dianišková                                                      ............................................................ 

 

 

 

 


